
Meest gestelde vragen einde cum laude VU 
masteropleiding Geneeskunde  
 
Heb je na het lezen van deze meest gestelde vragen nog vragen? Mail dan naar 
master.gnk@vumc.nl 
 
1. Waarom komt er een einde aan cum laude? 
 
Bij programmatisch toetsen ligt de focus op leren en ontwikkeling en worden er geen cijfers meer 
gegeven. Doordat er geen cijfers meer zijn, past een cum laude minder goed. Daarnaast willen we 
door afschaffen van cijfers én cum laude jullie stimuleren om juist te leren van feedback, waarbij je je 
vrij voelt om ook feedback te vragen op momenten dat je minder goed presteert. Nu er geen cijfers 
en cum laude meer zijn, verwachten we dat jullie je meer kunnen richten op leren. 
 
2. Waarom is de cum laude niet direct met het invoeren van programmatisch toetsen afgeschaft? 
 
Het afschaffen van een lange traditie zoals de cum laude is niet in één dag besloten. Daar gaan 
robuuste discussies aan vooraf. Onder andere de examencommissie, de opleidingscommissie, de co-
raad, studentenraad, de decaan van VU geneeskunde en de rector van de VU zijn geconsulteerd. Het 
besluit om de cum laude af te schaffen is eerste kwartaal 2022 genomen.  
 
3. Zijn er meer masteropleidingen geneeskunde die de cum laude af gaan schaffen? 
 
Meerdere masteropleidingen geneeskunde overwegen om de cum laude af te schaffen al kan dat 
enige tijd duren (zie antwoord van vraag 2). 
 
4. Waarom krijgen studenten van de UvA nog wel cum laude en studenten van de VU niet? 
 
Dat heeft te maken met verschillende opvattingen over de onderwijsfilosofie.  
 
5. Heb ik nog wel gelijke kans bij de sollicitatie naar een opleidingsplek? 
 
Het is zo dat verreweg de meeste opleiders die basisartsen selecteren voor de vervolgopleiding niet 
kijken naar cijfers of behaalde cum laude. Je persoonlijkheid, je klinische, wetenschappelijke en 
maatschappelijke ervaring, je brief/CV en gesprek zijn veel belangrijker dan de cijfers of een cum 
laude.  
 
6. Kan ik overstappen naar een andere masteropleiding waar nog wel een cum laude is? 
 
Nee, dat kan alleen met zeer zwaarwegende redenen. De reden dat er geen cum laude te behalen is, 
valt daar niet onder.  
 
7. Ik sta cum laude en stap over naar het programma zonder cum laude. Kan ik nu nog een cum 

laude behalen? 
 
Voor de studenten die overstappen volgt in de regels en richtlijnen een overgangsregeling voor de 
cum laude.  
8. Hoe kan ik me als student onderscheiden nu er geen cum laude meer is? 
 



Je kunt je onderscheiden door de keuzen die je binnen de masteropleiding maakt. Door te laten zien 
dat je focust op leren en weet waar je nog aan wilt en moet werken om beter te worden (dat blijkt 
uit je portfolio dat je ook kunt laten zien bij een sollicitatie). En door wat je naast de studie hebt 
gedaan.  
 
9. Gaat de bacheloropleiding geneeskunde van de VU de cum laude ook afschaffen? 
 
Nee, dat is niet voorzien.  
 
10. Waarom schaffen niet alle opleidingen binnen de VU de cum laude af? 
 
Dat heeft te maken met de onderwijsfilosofie die een opleiding hanteert. Bij een opleiding met veel 
vakken met schriftelijke examens past een cum laude wellicht beter. 
 


